Aim of the kindergarten

Tadika Seri Soka is founded upon the principle of humanistic education according to which the cultivation of strength, righteousness and liveliness, the value of humanity innate in each child, are our main objectives. We aim to foster a new generation of citizens who will contribute towards peace and prosperity of our country in the 21st century.

Our activities are aimed at developing the children's potential so that they become wholesome, integrated and balanced individuals in accordance with our National Education Philosophy. Through these activities, we hope to achieve healthy multiracial interaction, harmonious co-existence and unity.

幼儿园的宗旨

马来西亚创价幼儿园秉持人本主义教育理 念而创办的。幼儿园致力于启发孩子们坚 强、正直、活泼的个性,以培育21世纪的 优秀人才,成为肩负着维护国家和平与繁 荣发展的未来主人。

正如国家教育哲学所强调一般,教育的目的在于发挥孩子的潜能,让孩子们取得全面性、综合性与平衡性的成长。通过园内的活动,各族孩子能够和谐与团结地学习和交流.





Educational Objectives

(I) To develop children to be strong, righteous and lively by nurturing hope, courage and friendship.

通过希望、勇气和友谊, 培育坚强、 正直和活泼的儿童。

(II) To instil in children the spirit of unity and care for others, who will become future global citizens with an international outlook.

培育儿童的合群性和关怀他人,成为拥 有国际良知的世界公民。

Kindergarten Event & Activities

New Parents' Briefing

新生家长会

Family Sports Day

亲子运动会

Educational Talk for Parents 父母教育讲座会

Graduation Camp Parents' Day 毕业生活营

家长日

Open Day 开放日

> Monthly Birthday Celebration

每月生日庆祝会

Graduation Ceremony

Fire Drill 火警演习

毕业典礼

Medical Check-Up

健康检查

Dental Check-Up 牙科检查

Learning Visits 参观学习

Merdeka Parade 国庆列队

Children's Day 儿童节

Costume Day 服装日



Tabah LET

Ikhlas